
 

 

 

Folketingets Finansudvalg har den 22. september 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 

1 til aktstykke nr. 381 til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Troels Lund Poulsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 1   

”Hvorledes påtænker regeringen fremadrettet at orientere Folketinget om, hvilken 

model man lander på f.s.v.a. indkøb af paxlovid?” 

 

Svar: 

Finansudvalget og Sundhedsudvalget vil blive orienteret, når der er indgået en ende-

lig aftale om indkøb af Paxlovid. Heraf vil det også fremgå, om aftalen er indgået bila-

teralt eller via EU. Denne beslutning afhænger af, hvad der vurderes at give Danmark 

den bedste aftale henset til både hastighed på levering og aftalevilkår. 
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